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Objet : Validation du contrat de certification par le fabricant
Object : Validation of the certification contract by the manufacturer

Dans le cadre de la certification au titre du Règlement UE 2016/425 de la (des) référence(s) ……………………………., je soussigné(e) .................................................. de la société.......................................... reconnais et m’engage de me conformer aux dispositions contractuelles d'Aliénor Certification définies dans les versions en vigueur des documents  « Conditions générales de vente pour les prestations de certification » et « Programme de certification Module B et Module C2 » disponibles sur le site internet d’Aliénor Certification https://alienor-certification.fr// .

As part of the certification under the EU Regulation 2016/425 of the reference(s)…………………… , I, the undersigned .................................................. of the company .......................................... acknowledge and undertake to comply with the contractual provisions of Aliénor Certification defined in the current versions of the documents "General conditions of sale for certification services" and "Certification programme Module B and Module C2" available on the Aliénor Certification website https://alienor-certification.fr// .

Fait pour servir et valoir ce que de droit. Made for all due intents and purposes.

                A Place ………………………..le Date………………………….                     

                                                                                                    Signature / Signature
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